

..... Edible Flowers

Aron Weise - Bass

Leon Maria Plecity - Guitar

Henry Hahnfeldt - Drums

Edible Flowers nimmt dich nicht mit auf eine Reise - es ist eine!

Die Musik des neuen Berliner Trios um Aron Weise (Bass), Henry Hahnfeldt (Drums) und Leon Maria Plecity (Gitarre) ist frisch wie eine Kumquat und so vertraut wie der Ton deines Weckers. Intuitiv erforscht die Band Strukturen und Beats in Echtzeit und verliert sich in Stücken, die von einer tiefen Liebe zu Funk, Groove und Hip-Hop geent werden. Sowohl für die Band als auch das Publikum ist jede Sekunde eines Konzerts eine Überraschung – ohne Setlist, dafür mit gegenseitigem Vertrauen und offenen Ohren.

Die Debüt-EP "Snacks" erschien am 22. Oktober 2023 auf allen bekannten Plattformen und umfasst 5 brandneue Kompositionen.



Edible Flowers doesn't take you on a journey - it is one!

The music of the new berlin-based trio consisting of Aron Weise (bass), Henry Hahnfeldt (drums) and Leon Maria Plecity (guitar) is fresh as a kumquat and as familiar as the sound of your alarm clock. Following their intuition, the band is exploring beats and structures in realtime and navigates seamlessly in and out of tunes which are deeply connected by a shared love for funk, groove and hip-hop. Both for the band as well as for the audience, every second of a concert is a surprise, with them being armed with no setlist but open ears and mutual trust.

Their debut ep 'Snacks' was released on the 22nd of october 2023 on all platforms and features 5 brand new compositions.



Find us online!

